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朝陽科技大學
092學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1921
	Course Number
	1921

	授課教師
	范光堯
	instructor
	,

	中文課名
	初級德文(三)
	Course Name
	Second Year German I

	開課單位
	應用外語系(四日)二A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	3
	Credits
	3

	課程目標
	課程結束時，學生將學到：不規則變化動詞，反身動詞，會話練習等。
	Objectives
	At the end of the course, student will learn: Irregular verbs, Reflexive verbs, Basic conversation, etc.

	教材
	應用語言教室視聽設備、配合語言錄音帶與讀本，實施口頭與書寫練習，並佐以作業，以達學習效果。  


	Teaching Materials
	According to the textbook the learning targets will be achieved through oral and writing exercises by using language learning equipments.

	成績評量方式
	每授完一章，即予測驗考核。
	Grading
	An examination after finishing a lesson

	教師網頁
	 

	教學內容
	學習德語發音以及德文基本字詞、文法與慣用語等。教授名詞複數、不定冠詞、主格、受格、強變化動詞、弱變化動詞、分離動詞、狀態助動詞、時間說法、介係詞、家庭關係、過去式等內容。
	Syllabus
	Learning pronunciations, vocabularies, phrases, and grammars in German; teaching the following items: plural form of nouns, articles, subject, object, verbs, auxiliary verbs, time, prepositions, family and past tense.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

